
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 25. posiedzeniu Senatu 
w dniu 15 stycznia 2009 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego Elżbiety Bieńkowskiej 

Szanowna Pani Minister! 

W związku z intensywnymi pracami prowadzonymi przez Ministerstwo Rozwoju Regionalnego, 
które przyspieszają realizację programów operacyjnych, zarówno tych o zasięgu krajowym, jak 
i tych o charakterze regionalnym, proszę o informację, jak będzie wyglądał proces oceny 
wniosków beneficjentów, którzy złożyli przedmiotowe wnioski o dofinansowanie, biorąc pod 
uwagę przepisy i akty prawne istotnie zmodyfikowane w późniejszym czasie. 

W szczególności pytanie dotyczy tych rozporządzeń ministra rozwoju regionalnego, w których 
znalazł się zapis: "do wniosków o dofinansowanie projektów złożonych i nierozpatrzonych 
przed dniem wejścia w życie rozporządzenia stosuje się przepisy niniejszego rozporządzenia". 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


